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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

  

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання чотирнадцятої позачергової сесії Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання  

 

19 листопада 2021 року     м. Кобеляки 

10 година       зал засідань міської ради 

 

Головуючий: Копелець Олександр Олександрович, Кобеляцький 

міський голова. 

 

Копелець О. О.: 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На чотирнадцяту позачергову сесію Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання із 26 депутатів прибули 23. 

На пленарне засідання запрошені депутати Полтавської обласної та 

районної рад, заступники Кобеляцького міського голови, керуючий справами 

(секретар) Виконавчого комітету міської ради, працівники апарату 

Виконавчого комітету міської ради та її виконавчих органів, представники 

засобів масової інформації. 

Кворум є, вношу пропозицію чотирнадцяту позачергову сесію міської 

ради восьмого скликання оголосити відкритою. 

 

Заперечень немає? 

Дозвольте чотирнадцяту позачергову сесію міської ради восьмого 

скликання оголосити відкритою. 

 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Копелець О. О.: 

Шановні депутати та запрошені!  

Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 

 

Шановні депутати та запрошені! 
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Потрібно вирішити питання про обрання секретаря пленарного 

засідання чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання.  

Пропоную секретарем пленарного засідання обрати Кіптілого Василя 

Анатолійовича. 

Заперечень немає? 

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 1 додаються до 

протоколу).  

 

Для проведення підрахунку голосів нам необхідно обрати лічильну 

комісію. Пропонується до складу лічильної комісії включити: 

Фещенка Василя Васильовича 

Омеляненко Вікторію Миколаївну 

Гординську Тамару Василівну. 

Заперечень немає? Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 2 додаються до 

протоколу).  

 

Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Розпорядження про скликання сесії було розміщене на сайті міської 

ради, де оприлюднено проєкти рішень, з якими можна було ознайомитися, 

проєкт порядку денного чотирнадцятої позачергової сесії міської ради вам 

роздано. Чи варто його зачитувати? 

Пропоную проєкт порядку денного прийняти за основу.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 3 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про встановлення надбавки за вислугу років Кобеляцькому міському 

голові Копельцю О. О.» 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 4 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано виключити з 

проєкту порядку денного питання:  

«Про надання в оренду земельної ділянки пл. 0,0040 га по вул. 

Шевченка, 55 а в місті Кобеляки Рибалку Марку Михайловичу». Пояснив, що 

це питання обговорювали, але його треба відкласти через те, що земля біля 

дороги належить Службі автомобільних доріг. Коли траса Н 31 буде передана 

на баланс міської ради, тоді ми зможемо надавати в оренду цю землю. 

Хто за пропозицію виключити з проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 5 додаються до 

протоколу).  

 

Пропоную проєкт порядку денного зі змінами прийняти в цілому.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 6 додаються до 

протоколу).  

 

Прийнято порядок денний: 

1. Про відмову Полтавській обласній державній адміністрації у передачі 

Регіонального ландшафтного парку «Нижньоворсклянський» із 

комунальної власності Кобеляцької міської ради до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

2. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2021 рік. 

3. Про інформацію керівника Решетилівської окружної прокуратури 

Полтавської області про стан протидії злочинності та ефективності 

захисту осіб від злочинних посягань на території міста Кобеляки 

упродовж І півріччя 2021 року. 

4. Про затвердження Програми забезпечення діяльності Місцевої 

пожежної команди № 2           с. Озера на 2022 – 2024 роки. 

5. Про затвердження Порядку відчуження (приватизації) майна, що 

належить до комунальної власності Кобеляцької міської ради. 
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6. Про передачу Комунальному некомерційному підприємству 

«Кобеляцький центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради нежитлових приміщень в оперативне 

управління. 

7. Про внесення змін до Положення про Відділ культури, туризму, молоді 

та спорту Кобеляцької міської ради. 

8. Про затвердження Положення про порядок призначення та виплати 

грошових винагород (премій) Кобеляцької міської ради перспективним 

спортсменам Кобеляцької міської територіальної громади. 

9. Про затвердження ліквідаційного балансу Лебединської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Кобеляцької міської ради 

Полтавської області. 

10. Про затвердження ліквідаційного балансу Канавської загальноосвітньої 

школи I-II ступенів Кобеляцької міської ради Полтавської області. 

11. Про затвердження ліквідаційного балансу Перегонівської початкової 

школи Кобеляцької міської ради Полтавської області. 

12. Про погодження Приватному підприємству «Перша Телекомунікаційна 

Компанія» схеми проходження траси волоконно-оптичної лінії зв'язку 

у грунті та надання дозволу на прокладання кабелю ВОЛЗ по території 

Кобеляцької міської ради. 

13. Про встановлення надбавки за вислугу років Кобеляцькому міському 

голові Копельцю О. О. 

 14.Про проведення аудиту на території Кобеляцької міської ради 

(колишньої Придніпрянської сільської ради) неуспадкованих 

земельних часток (паїв) та вилучення самовільно зайнятих земельних 

ділянок у СБК «Радянський».  

 15.Про розгляд заяв щодо надання дозволів на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок у власність 

(користування). 

 16. Про розгляд заяв щодо надання дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням 

права власності. 

17. Про розгляд заяв щодо затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та передачу земельної ділянки у 

власність (користування). 

18. Про розгляд заяв щодо затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням права власності. 

19. Про розгляд заяви щодо дострокового розірвання за згодою сторін 

договору оренди землі з ФГ «Еверест-8848» в особі голови Брейко Т. 

М. на земельну ділянку загальною площею 10,00 га, кадастровий номер 

5321884500:00:001:0435 та приєднання земельної ділянки до земель 

запасу Кобеляцької міської ради. 
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20. Про розгляд заяви щодо дострокового розірвання за згодою сторін 

договору оренди землі з ФГ «Еверест-8848» в особі голови Брейко Т. 

М. на земельну ділянку загальною площею 22,00 га, кадастровий номер 

5321888000:00:002:0189 та приєднання земельної ділянки до земель 

запасу Кобеляцької міської ради. 

21.Про розгляд заяви щодо укладання додаткової угоди до договору 

оренди землі на невитребувані земельні частки (паї), укладеного між 

Кобеляцькою міською радою та ПП «Агро-Центр-Омега» на території 

колишньої Вільховатської сільської ради загальною площею 2,75 га.   

22.Про надання в оренду земельної ділянки пл. 0,1000 га по пл. Базарна, 1 

в місті Кобеляки Кобеляцькій райспоживспілці «Кобеляцький ринок». 

23.Про надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок у постійне користування Службі 

автомобільних доріг у Полтавській області. 

24. Різне. 

 

Копелець О. О.: 

Пропозиції щодо регламенту роботи чотирнадцятої позачергової сесії 

міської ради: 

Для доповідей – до 20 хвилин, для виступів у дебатах – до 3 хвилин, для 

повторних виступів – до 2 хвилин, для розгляду різного – до 30 хвилин. 

Пленарне засідання пропонується провести за 1 годину. 

Заперечень немає? 

Немає. 

Хто за те, щоб прийняти запропонований регламент роботи 

чотирнадцятої позачергової сесії міської ради? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 7 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

 

1. По питанню «Про відмову Полтавській обласній державній 

адміністрації у передачі Регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський» із комунальної власності Кобеляцької міської ради 

до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області» слово надається директору регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський» Шуліці Олександру Миколайовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Мельника А. І. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 
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«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 8 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про відмову Полтавській 

обласній державній адміністрації у передачі Регіонального ландшафтного 

парку «Нижньоворсклянський» із комунальної власності Кобеляцької міської 

ради до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області» прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої 

позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 9 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 1 «Про відмову Полтавській обласній 

державній адміністрації у передачі Регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський» із комунальної власності Кобеляцької міської 

ради до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

2. По питанню «Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької 

міської територіальної громади на 2021 рік» слово надається начальнику 

Фінансового відділу Кобеляцької міської ради Дацку Андрію Івановичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Кіптілого В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 
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«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 10 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до показників 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 2021 рік» прийняти 

в цілому як рішення чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 11 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 2 «Про внесення змін до показників бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2021 рік» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

3. По питанню: «Про інформацію керівника Решетилівської окружної 

прокуратури Полтавської області про стан протидії злочинності та 

ефективності захисту осіб від злочинних посягань на території міста 

Кобеляки упродовж І півріччя 2021 року» повідомив, що дане питання 

розглядалося на спільному засіданні постійних комісій.   

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 12 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про інформацію керівника 

Решетилівської окружної прокуратури Полтавської області про стан протидії 

злочинності та ефективності захисту осіб від злочинних посягань на території 

міста Кобеляки упродовж І півріччя 2021 року» прийняти в цілому як 

рішення чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 13 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 3 «Про інформацію керівника Решетилівської 

окружної прокуратури Полтавської області про стан протидії 

злочинності та ефективності захисту осіб від злочинних посягань на 

території міста Кобеляки упродовж І півріччя 2021 року» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

4. По питанню: «Про затвердження Програми забезпечення діяльності 

Місцевої пожежної команди № 2 с. Озера на 2022 – 2024 роки» слово 

надається начальнику фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головному бухгалтеру 

Шабельник Ірині Олександрівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Слав’янського О. В. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проект рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 14 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проекту рішення? 

Вноситься пропозиція проект рішення «Про затвердження Програми 

забезпечення діяльності Місцевої пожежної команди № 2 с. Озера на 2022 – 

2024 роки» прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої позачергової  сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 15 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 4 «Про затвердження Програми забезпечення 

діяльності Місцевої пожежної команди № 2 с. Озера на 2022 – 2024 роки» 

(додається). 
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Копелець О. О.: 

5. По питанню: «Про затвердження Порядку відчуження (приватизації) 

майна, що належить до комунальної власності Кобеляцької міської ради» 

слово надається головному спеціалісту-юрисконсульту юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Свяченій Олені 

Олександрівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 16 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Порядку 

відчуження (приватизації) майна, що належить до комунальної власності 

Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої 

позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 17 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 5 «Про затвердження Порядку відчуження 

(приватизації) майна, що належить до комунальної власності 

Кобеляцької міської ради» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

6. По питанню: «Про передачу Комунальному некомерційному 

підприємству «Кобеляцький центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради нежитлових приміщень в оперативне управління» 

слово надається головному спеціалісту-юрисконсульту юридичного відділу 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Свяченій Олені 

Олександрівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 
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Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 18 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу Комунальному 

некомерційному підприємству «Кобеляцький центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради нежитлових приміщень в 

оперативне управління» прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої 

позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 19 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 6 «Про передачу Комунальному 

некомерційному підприємству «Кобеляцький центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради нежитлових приміщень 

в оперативне управління» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

7. По питанню: «Про внесення змін до Положення про Відділ культури, 

туризму, молоді та спорту Кобеляцької міської ради» слово надається голові 

постійної комісії Кобеляцької міської ради з питань соціального захисту, 

охорони здоров’я, освіти, культури, спорту та партнерських зв'язків 

Мельнику Андрію Івановичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 20 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до 

Положення про Відділ культури, туризму, молоді та спорту Кобеляцької 

міської ради»  прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої позачергової  

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 21 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 7 «Про внесення змін до Положення про 

Відділ культури, туризму, молоді та спорту Кобеляцької міської ради» 

(додається). 

 

Копелець О. О.: 

8. По питанню: «Про затвердження Положення про порядок 

призначення та виплати грошових винагород (премій) Кобеляцької міської 

ради перспективним спортсменам Кобеляцької міської територіальної 

громади» запропонував включити до переліку й талановиту молодь, 

переможців олімпіад. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Кіптілого В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 22 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Положення 

про порядок призначення та виплати грошових винагород (премій) 

Кобеляцької міської ради перспективним спортсменам Кобеляцької міської 
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територіальної громади» прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої 

позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 23 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 8 «Про затвердження Положення про порядок 

призначення та виплати грошових винагород (премій) Кобеляцької 

міської ради перспективним спортсменам Кобеляцької міської 

територіальної громади» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

9. По питанню: «Про затвердження ліквідаційного балансу Лебединської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Кобеляцької міської ради Полтавської 

області» слово надається начальнику відділу освіти Кобеляцької міської ради 

Коваль Наталії Мефодіївні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Фещенка В. В. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 24 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження 

ліквідаційного балансу Лебединської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів 

Кобеляцької міської ради Полтавської області» прийняти в цілому як 

рішення чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 25 додаються до протоколу. 
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Прийнято рішення № 9 «Про затвердження ліквідаційного балансу 

Лебединської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Кобеляцької міської 

ради Полтавської області» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

10. По питанню: «Про затвердження ліквідаційного балансу Канавської 

загальноосвітньої школи I-II ступенів Кобеляцької міської ради Полтавської 

області» слово надається начальнику відділу освіти Кобеляцької міської ради 

Коваль Наталії Мефодіївні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 26 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження 

ліквідаційного балансу Канавської загальноосвітньої школи I-II ступенів 

Кобеляцької міської ради Полтавської області» прийняти в цілому як 

рішення чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 27 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 10 «Про затвердження ліквідаційного балансу 

Канавської загальноосвітньої школи I-II ступенів Кобеляцької міської 

ради Полтавської області» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

11. По питанню: «Про затвердження ліквідаційного балансу 

Перегонівської початкової школи Кобеляцької міської ради Полтавської 

області» слово надається  начальнику відділу освіти Кобеляцької міської 

ради Коваль Наталії Мефодіївні. 
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Поступила пропозиція депутата міської ради Татарко О. О. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 28 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження 

ліквідаційного балансу Перегонівської початкової школи Кобеляцької 

міської ради Полтавської області» прийняти в цілому як рішення 

чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 29 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 11 «Про затвердження ліквідаційного балансу 

Перегонівської початкової школи Кобеляцької міської ради Полтавської 

області» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

12. По питанню: «Про погодження Приватному підприємству «Перша 

Телекомунікаційна Компанія» схеми проходження траси волоконно-оптичної 

лінії зв'язку у грунті та надання дозволу на прокладання кабелю ВОЛЗ по 

території Кобеляцької міської ради» слово надається головному спеціалісту-

юрисконсульту юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Свяченій Олені Олександрівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 
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Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 30 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про погодження Приватному 

підприємству «Перша Телекомунікаційна Компанія» схеми проходження 

траси волоконно-оптичної лінії зв'язку у грунті та надання дозволу на 

прокладання кабелю ВОЛЗ по території Кобеляцької міської ради» прийняти 

в цілому як рішення чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 31 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 12 «Про погодження Приватному 

підприємству «Перша Телекомунікаційна Компанія» схеми проходження 

траси волоконно-оптичної лінії зв'язку у грунті та надання дозволу на 

прокладання кабелю ВОЛЗ по території Кобеляцької міської ради» 

(додається). 

 

Копелець О. О.: 

13. По питанню: «Про встановлення надбавки за вислугу років 

Кобеляцькому міському голові Копельцю О. О.» слово надається завідуючій 

сектором організаційної та кадрової роботи апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Поцелуйко Людмилі Григорівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 
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Рішення прийнято (результати голосування № 32 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про встановлення надбавки за 

вислугу років Кобеляцькому міському голові Копельцю О. О.» прийняти в 

цілому як рішення чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 33 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 13 «Про встановлення надбавки за вислугу 

років Кобеляцькому міському голові Копельцю О. О.» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

До протоколу пленарного засідання чотирнадцятої позачергової сесії 

міської ради восьмого скликання долучаються повідомлення депутатів 

міської ради та Кобеляцького міського голови про КОНФЛІКТ 

ІНТЕРЕСІВ.  

Відповідно до статті 28 Закону України «Про запобігання корупції» у 

них повідомлено про наявність у депутатів міської ради та Кобеляцького 

міського голови конфлікту інтересів під час розгляду на чотирнадцятій 

позачерговій сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання 19.11.2021 

року питань порядку денного «Про розгляд заяв щодо надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок  

у власність (користування)» та «Про розгляд заяв щодо затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу 

земельної ділянки у власність (користування)».  

Відповідно до п. 2 Закону України «Про внесення зміни до статті 59-1 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» щодо врегулювання 

конфлікту інтересів у діяльності депутатів місцевих рад та сільських, 

селищних, міських голів» від 19.02.2021 року № 1258-IX, який набрав 

чинності 18 березня 2021 року, в зв’язку з тим, що  неучасть депутатів 

міської ради та Кобеляцького міського голови призведе до втрати 

повноважності ради, депутати міської ради та Кобеляцький міський голова 

братимуть участь у прийнятті радою даних рішень.   

 

Всього розглянуто заяв – 787 шт.  

 

14. По питанню: «Про проведення аудиту на території Кобеляцької 

міської ради (колишньої Придніпрянської сільської ради) неуспадкованих 

земельних часток (паїв) та вилучення самовільно зайнятих земельних ділянок 
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у СБК «Радянський»» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Андрієнко М. І., депутат Кобеляцької міської ради, який запитав, які є 

матеріали,  що паї незаконно зайняті, коли там єдине господарство, яке 

являється правонаступником колгоспу, є держаний акт, який діє на правах 

колективної власності. До того ж не успадковані паї ніхто не може вилучити, 

тільки з 01.01.2025 року. Є пропозиція не голосувати за дане питання, а 

розібратися в ньому, щоб всі розуміли, що таке не успадковані паї, чиї вони. 

Це приватна власність, в яку міська рада не може вмішуватися. Крім того, 

там і двори, і майно. Чотири паї дійсно ми не можемо успадкувати до 2024 

року. Спадкоємець не фізична особа, а юридична - підприємство. З 2024 року 

ми їх успадкуємо, вони належать людям, які доглядалися у будинку 

ветеранів. 

Таранушич А. О., депутат Кобеляцької міської ради, який запитав, чи 

мова йде тільки про проведення аудиту,  чи є там спірні моменти, чи це вже 

вилучення земельних ділянок?  

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який відповів, що це вже 

вилучення земельних ділянок. Навів як приклад, що суди першої та 

апеляційної інстанцій не знайшли підстав для задоволення позову прокурора 

(прокурор діяв в інтересах Головного управління Держгеокадастру). Суди 

встановили, що в оренду передаються земельні частки паї, власники яких 

померли, а станом на момент прийняття оскаржуваного рішення, спадкоємці 

вказаних у додатках до договорів фізичних осіб у встановленому законом 

порядку не прийняли спадщини та не оформили ні права власності на 

земельні ділянки, ні права власності на земельні частки (паї). Суди дійшли 

висновку, що оскільки відповідач є органом місцевого самоврядування, який 

вправі передавати в оренду земельні ділянки (в тому числі невитребувані 

земельні частки) померлих громадян до моменту прийняття спадкоємцями 

спадщини, або визнання її відумерлою в судовому порядку та є управителем 

спадщини в силу імперативних положень закону і для реалізації своїх 

повноважень щодо передачі в оренду земельних ділянок, від нього не 

вимагається вчинення будь-яких інших дій, зокрема, звернення до суду з 

вимогою про визнання спадщини відумерлою.  

Верховний Суд зауважив, що у разі відсутності спадкоємців або 

виконавця заповіту щодо спадщини, до складу якої входить земельна 

ділянка, особою, яка управляє такою спадщиною є автоматично в силу 

закону сільська, селищна, міська рада за місцезнаходженням такої земельної 

ділянки, що не потребує додаткового укладення договору на управління 

спадщиною.  
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Тобто невитребуваними паями керує Кобеляцька міська рада. Але якщо 

хтось сумнівається, може рішення оскаржити в суді. Повідомив, що 13 

громадян Придніпрянської (колишньої Радянської) сільської ради 

використовують невитребувані паї, у Орлику – 5, у Вільховатці – 3. 

Запропонував Андрієнку М. І. надати документи на земельні ділянки, міська 

рада їх розгляне і заново буде розглядати це питання. А на сьогоднішній день  

половина громадян села Придніпрянське не мають державних актів на 

землю, працюють по сертифікатах, тому у нас і немає невитребуваних паїв. 

Будь-який сільгосппрацівник знає, що сертифікат - це лише право на землю, 

вона не являється власністю. Тому у нашому рішенні другим пунктом 

зазначено, що зобов’язати земельний відділ апарату Виконавчого комітету 

міської ради провести аудит неуспадкованих земельних ділянок на території 

міської ради, не тільки по Придніпрянському, а й по всіх населених пунктах. 

Андрієнко М. І., депутат Кобеляцької міської ради, який ще раз 

попрохав депутатів не голосувати за це рішення, бо немає правонаступників, 

є сертифікати, є розподіл земельних часток (паїв), є схема поділу, це 

колективна власність. Що стосується відсутності кадастрових номерів, то всі 

знають, що повидавали державні акти червоного кольору, сині, зелені. Їх  

прийняли, відмінили. Так в чому винні люди? 

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який відповів, що ми 

якраз і працюємо над тим, щоб люди отримали землю і оформили свої 

ділянки як слід, щоб не втратили їх через діяльність свого керівника. 

Таранушич А. О., депутат Кобеляцької міської ради, який запитав, чи 

буде прийняття цього рішення підставою для вилучення вищезгаданих 

земель? Наголосив, що якщо ці самовільно зайняті ділянки вилучаються, то 

саме це й повинно бути вказано в рішенні.  Якщо мова йде тільки про 

проведення аудиту, то проводити тільки аудит, а друге рішення - про 

вилучення. Це юридично не правильно. 

Андрієнко М. І., депутат Кобеляцької міської ради, який наголосив, що 

держава надала час для оформлення документів до 01.01.2025 року.  

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який зауважив, що згоден 

з депутатом Таранушичем А. О., що необхідно прийняти рішення з деякими 

змінами. Запропонував прописати в ньому про вилучення самовільно 

зайнятих земель або безпідставно використовуваних та проведення їх аудиту.  

Таранушич А. О., депутат Кобеляцької міської ради, який уточнив, що 

потрібно розділяти ці рішення. Спочатку провести аудит. Якщо він доведе, 

що землі незаконно зайняті, потім вже друге рішення буде про їх вилучення. 

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який відповів, що земля 

не повинна простоювати. За користування нею треба, щоб сплачувались 

податки. Буде проведено аудит усієї землі. 
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Голтвянський П. С., депутат Кобеляцької міської ради, який доповнив, 

що в самому рішенні перший пункт повинен бути про проведення аудиту 

земель, а другий - про їх вилучення. 

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який відповів, що 

рішення буде поправлено. Вноситься пропозиція даний проєкт рішення 

прийняти за основу з поправкою. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 2, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Рішення прийнято (результати голосування № 34 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про проведення аудиту на 

території Кобеляцької міської ради (колишньої Придніпрянської сільської 

ради) неуспадкованих земельних часток (паїв) та вилучення самовільно 

зайнятих земельних ділянок у СБК «Радянський» прийняти в цілому як 

рішення чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 2, «утримались» - 0, «не голосували» - 4 

Результати голосування № 35 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 14 «Про проведення аудиту на території 

Кобеляцької міської ради (колишньої Придніпрянської сільської ради) 

неуспадкованих земельних часток (паїв) та вилучення самовільно 

зайнятих земельних ділянок у СБК «Радянський» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

15. По питанню: «Про розгляд заяв щодо надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок у 

власність (користування)». Повідомляю, що надійшло 432 заяви, з них 49 

відмов. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 
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«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 36 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо надання 

дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у власність (користування)» прийняти в цілому як рішення 

чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 37 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 15 «Про розгляд заяв щодо надання дозволів 

на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у власність (користування)» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

16. По питанню: «Про розгляд заяв щодо надання дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим 

посвідченням права власності» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 38 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо надання 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з 
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подальшим посвідченням права власності» прийняти в цілому як рішення 

чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 39 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 16 «Про розгляд заяв щодо надання дозволу 

на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з подальшим посвідченням права власності» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

17. По питанню: «Про розгляд заяв щодо затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу земельної 

ділянки у власність (користування)» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проект рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 40 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та 

передачу земельної ділянки у власність (користування)» прийняти в цілому 

як рішення чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 41 додаються до протоколу. 
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Прийнято рішення № 17 «Про розгляд заяв щодо затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу 

земельної ділянки у власність (користування)» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

18. По питанню: «Про розгляд заяв щодо затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим посвідченням права 

власності» слово надається начальнику відділу земельних відносин, екології 

та комунальної власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 42 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяв щодо 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим 

посвідченням права власності» прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої 

позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 43 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 18 «Про розгляд заяв щодо затвердження 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) з подальшим 

посвідченням права власності» (додається). 

 

Копелець О. О.: 
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19. По питанню: «Про розгляд заяви щодо дострокового розірвання за 

згодою сторін договору оренди землі з ФГ «Еверест-8848» в особі голови 

Брейко Т. М. на земельну ділянку загальною площею 10,00 га, кадастровий 

номер 5321884500:00:001:0435 та приєднання земельної ділянки до земель 

запасу Кобеляцької міської ради» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Ясинської Н. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 44 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяви щодо 

дострокового розірвання за згодою сторін договору оренди землі з ФГ 

«Еверест-8848» в особі голови Брейко Т. М. на земельну ділянку загальною 

площею 10,00 га, кадастровий номер 5321884500:00:001:0435 та приєднання 

земельної ділянки до земель запасу Кобеляцької міської ради» прийняти в 

цілому як рішення чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 45 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 19 «Про розгляд заяви щодо дострокового 

розірвання за згодою сторін договору оренди землі з ФГ «Еверест-8848» в 

особі голови Брейко Т. М. на земельну ділянку загальною площею 10,00 

га, кадастровий номер 5321884500:00:001:0435 та приєднання земельної 

ділянки до земель запасу Кобеляцької міської ради» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

20. По питанню: «Про розгляд заяви щодо дострокового розірвання за 

згодою сторін договору оренди землі з ФГ «Еверест-8848» в особі голови 
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Брейко Т. М. на земельну ділянку загальною площею 22,00 га, кадастровий 

номер 5321888000:00:002:0189 та приєднання земельної ділянки до земель 

запасу Кобеляцької міської ради» слово надається начальнику відділу 

земельних відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 46 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяви щодо 

дострокового розірвання за згодою сторін договору оренди землі з ФГ 

«Еверест-8848» в особі голови Брейко Т. М. на земельну ділянку загальною 

площею 22,00 га, кадастровий номер 5321888000:00:002:0189 та приєднання 

земельної ділянки до земель запасу Кобеляцької міської ради» прийняти в 

цілому як рішення чотирнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 47 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 20 «Про розгляд заяви щодо дострокового 

розірвання за згодою сторін договору оренди землі з ФГ «Еверест-8848» в 

особі голови Брейко Т. М. на земельну ділянку загальною площею 22,00 

га, кадастровий номер 5321888000:00:002:0189 та приєднання земельної 

ділянки до земель запасу Кобеляцької міської ради» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

21. По питанню: «Про розгляд заяви щодо укладання додаткової угоди 

до договору оренди землі на невитребувані земельні частки (паї), укладеного 

між Кобеляцькою міською радою та ПП «Агро-Центр-Омега» на території 

колишньої Вільховатської сільської ради загальною площею 2,75 га» слово 
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надається начальнику відділу земельних відносин, екології та комунальної 

власності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Миркалу 

Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Кіптілого В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 48 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про розгляд заяви щодо 

укладання додаткової угоди до договору оренди землі на невитребувані 

земельні частки (паї), укладеного між Кобеляцькою міською радою та ПП 

«Агро-Центр-Омега» на території колишньої Вільховатської сільської ради 

загальною площею 2,75 га» прийняти в цілому як рішення чотирнадцятої 

позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 49 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 21 «Про розгляд заяви щодо укладання 

додаткової угоди до договору оренди землі на невитребувані земельні 

частки (паї), укладеного між Кобеляцькою міською радою та ПП «Агро-

Центр-Омега» на території колишньої Вільховатської сільської ради 

загальною площею 2,75 га» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

22. По питанню: «Про надання в оренду земельної ділянки пл. 0,1000 га 

по пл. Базарна, 1 в місті Кобеляки Кобеляцькій райспоживспілці 

«Кобеляцький ринок» слово надається начальнику відділу земельних 

відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Миркалу Віталію Борисовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Гречаного В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 
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Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 23, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 50 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання в оренду земельної 

ділянки пл. 0,1000 га по пл. Базарна, 1 в місті Кобеляки Кобеляцькій 

райспоживспілці «Кобеляцький ринок» прийняти в цілому як рішення 

чотирнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 51 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 22 «Про надання в оренду земельної ділянки 

пл. 0,1000 га по пл. Базарна, 1 в місті Кобеляки Кобеляцькій 

райспоживспілці «Кобеляцький ринок» (додається). 

 

Копелець О. О.: 

23. По питанню: «Про надання дозволу на розробку проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок у постійне користування 

Службі автомобільних доріг у Полтавській області» пояснив, що Службі 

автомобільних доріг вже відмовляли. Поступили ще заяви про передачу в 

безкоштовне користування земельних ділянок площами 53 гектари навколо 

дороги. Ми рекомендуємо не надавати.  

Поступила пропозиція депутата міської ради Голтвянського П. С. 

прийняти рішення без обговорення. 

Голосували: 

«за» - 24, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Пропозиція підтримана. 

Копелець О. О.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 0, «проти» - 18, «утримались» - 0, «не голосували» - 6 

Рішення не прийнято (результати голосування № 52 додаються до 

протоколу).  

 

Копелець О. О.: 

24. Різне.  

В кінці засідання ми залишаємо до 30 хвилин на розгляд різного. 

ВИСТУПИЛИ: 

Таранушич А. О., депутат Кобеляцької міської ради, який зауважив, що 

влітку приймали рішення міської ради про створення спостережних рад при 

медичних закладах. На сьогоднішній день, якби вони функціонували, то 

конфліктні питання вирішилися б. Цікаво, на якому етапі ми зупинилися?  

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який відповів, що процес 

не зупинений, але спостережна рада не сформована тому, що основною 

вимогою до її членів є вища медична освіта і стаж. Також повідомив, що на 

минулій сесії було порушено питання про громадські пасовища. Можемо 

надати дані з місцем знаходження і площею (викопіровка додається).  

Таранушич А. О., депутат Кобеляцької міської ради, який зауважив, що 

люди користувалися пасовищем, яке на сьогоднішній день згорнуте. Якщо 

зараз узаконимо 12 га, то для Соснівки цього вистачить, якщо не прибавиться 

корів. Та зараз питання знімається. 

Омеляненко В. М., депутат Кобеляцької міської ради, яка звернулася до 

присутніх з проханням пожертвувати кошти Товариству Червоного хреста, 

бо до міської лікарні надійшов від них лист.  

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який повідомив, що 

відбулася зустріч із заступником голови Полтавської обласної ради, 

представником «Рідного міста» Чепурком О. Г. Було піднято питання про 

виділення коштів на боротьбу з COVID-19. Всі документи передано у 

Фінансове управління обласної ради. Мова йде про допомогу в розмірі 1 млн. 

100 тис. грн. «Батьківщина» виділила кошти на ремонт доріг.  

Відремонтували до Придніпрянського. За кошти народного депутата України 

Олега Кулініча завершуємо будівництво водогону по Василівці. Обласна 

рада виділила 1,5 млн. грн. Проводимо тендер на закупівлю автобуса.  

Андрієнко М. І., депутат Кобеляцької міської ради, який повідомив, що 

жителі села Придніпрянське цікавляться, кому були надані в приватну 

власність плавні, які були залишені громадянам для загального 

користування?  

Копелець О. О., Кобеляцький міський голова, який порекомендував 

подати письмову заяву по даному питанню. 

Питання, внесені на розгляд чотирнадцятої позачергової сесії міської 

ради восьмого скликання, вичерпані. 

Дозвольте подякувати вам за плідну спільну роботу і оголосити 

чотирнадцяту позачергову сесію міської ради восьмого скликання закритою. 
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Дякую за увагу. 

 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

 

 

Кобеляцький міський голова            Олександр КОПЕЛЕЦЬ 

 

Секретар пленарного засідання Василь КІПТІЛИЙ 


